



SGCC国际赛猫联盟

SHOW GROUP CATS CONGRESS

实习裁判晋升申请表

TRAINEE PROMOTION APPLICATION

此申请表填写完成后，提交至SGCC国际赛猫联盟裁判委员会，必要时需提供相关档案佐证填写内容，请申请人务必如实填写，若发现内容不实，SGCC裁判委员会有权利取消申请人的晋升资格。

After completing this application form, it should be submitted to the SGCC Judge Committee. If necessary, relevant files should be provided as evidence to fill out the content. The applicant must fill out the information truthfully. If the content is found to be untrue, the SGCC Judge Committee has the right to cancel the applicant's promotion qualification.

申请人信息 INFORMATIONS OF APPLICANT

姓名 (中文名, 英文名或汉语拼音) Name (Chinese Name, English Name or PinYin)	电话号码 Mobile Phone Number	
SGCC会员有效期 Expiration date of SGCC member	裁判课考试日期 Date of Judges' Exam	裁判课考试成绩 Score of Judges' Exam

猫舍信息 INFORMATIONS OF CATTERY

猫舍名称 Cattery Name	注册时间 Date of registered	注册协会 Association of Registered
----------------------	----------------------------	-----------------------------------

头衔猫只信息 INFORMATIONS OF CATS WITH TITLES

列出申请人名下猫只获奖记录，包含猫只姓名，头衔名称，获奖赛季，获奖协会。
List the cats hold titles which breeder/ owner under the applicant's name, including cat name, title name, show season, and association belongs.

--

注册窝次信息 INFORMATIONS OF REGISTERED LITTERS

列出申请人名下注册窝次记录，包含注册时间，注册单号，注册协会，至少填写5窝。
List the records of Litter registration under the applicant's name, including registration time, registration number, association belongs, and at least 5 records.

--

Show Quality头衔猫只信息 INFORMATIONS OF CATS WITH SQ TITLES

列出申请人名下拥有SGCC Show Quality头衔猫只，包含猫只姓名，猫只品种及注册证书号，不少于5只，其中至少一只为申请人自主繁育，需同时拥有长/短毛猫，否则只可申请长毛裁判。

List the cats hold the SGCC Show Quality title, which breeder/ owner under the applicant's name, including cats' names, cats' breed and certificate numbers, with no less than 5 cats. At least one of them was bred by the applicant. Both longhairs and shorthairs are needed. Otherwise, only SP judge can be applied for.

--



SGCC国际赛猫联盟

SHOW GROUP CATS CONGRESS

实习裁判晋升申请表

TRAINEE PROMOTION APPLICATION

SGCC参赛纪录 RECORDS OF BEING A ENTRANT OF SGCC SHOW

请列出申请人作为**参赛者**参加的SGCC赛事记录，包含赛事时间及办赛城市，不少于8场。
List the SGCC shows which the applicant participated in as an **Exhibitor**, including the shows' time and host city, with no less than 8 shows.

SGCC赛场管家记录 RECORDS OF BEING A STEWARD OF SGCC SHOW

请列出申请人作为**赛场管家**参加的SGCC赛事记录，包含赛事时间及办赛城市，不少于5场。
List the SGCC shows which the applicant participated in as a **Steward**, including the shows' time and host city, with no less than 5 shows.

SGCC赛场经理记录 RECORDS OF BEING A SHOW MANAGER OF SGCC SHOW

请列出申请人作为**赛场经理**参加的SGCC赛事记录，包含赛事时间及办赛城市，不少于2场。
List the SGCC shows which the applicant participated in as a **Show Manager**, including the shows' time and host city, with no less than 2 shows.

SGCC赛事录入员记录 RECORDS OF BEING A ENTRY CLERK OF SGCC SHOW

请列出申请人作为**赛事录入员**参加的SGCC赛事记录，包含赛事时间及办赛城市，不少于2场。
List the SGCC shows which the applicant participated in as an **Entry Clerk**, including the shows' time and host city, with no less than 2 shows.

申请人请完成以下部分
Applicant complete the following

本人郑重确认以上表格内所填信息资料属实,如有不实或虚假,愿意接受SGCC国际赛猫联盟裁判委员会提出的任何处理方案。
I solemnly confirm that the information provided in the above form is true. If there is any untrue or false information, I am willing to accept any punishment plan proposed by SGCC Judge Committee.

申请人签名
Applicant Sign Here